
              
                         PROTOKÓŁ – Nr XIII/2012        
      
 

                                            z obrad XIII/2012 sesji Rady Gminy Sulęczyno  
                     VI kadencji, które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2012 roku  
                               w lokalu sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno  
                                       i trwały od godziny 1005  do godziny 1500 

 
                           ------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
ZAŁĄCZNIKI: 
 
   1.Lista obecności radnych Rady Gminy Sulęczyno oraz gości na XIII sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
      24 kwietnia 2012 roku ( od str.1 do str.3 ). 
 

   2.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych na XII sesji VI kadencji Rady  
      Gminy Sulęczyno w dniu 22 marca 2012 roku. 
 

   3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno – umowy zawarte po dniu 22 marca 2012 roku. 
 

   4.UCHWAŁA  Nr XIII/112/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie  
      zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie za rok 2011. 
  
   5.UCHWAŁA  Nr XIII/113/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie  
      zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o wspieranie rodziny i systemie pieczy  
      zastępczej. 
 

  6.UCHWAŁA  Nr XIII/114/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie  
      uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno. 
 

  7.UCHWAŁA  Nr XIII/115/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie                
    zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa szkoły podstawowej  
      w Sulęczynie ”. 
 

   8.UCHWAŁA  Nr XIII/116/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku zmieniająca  
      uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022. 
 

   9.UCHWAŁA  Nr XIII/117/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku zmieniająca  
      uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012.  
 
10.UCHWAŁA  Nr XIII/118/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie   
      zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych  
      będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w  
      Sierakowicach na lata 2012 – 2016”. 
 

11.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
      odprowadzanie ścieków. 
 
12.UCHWAŁA  Nr XIII/119/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w sprawie         
      dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 
 
 
 



 

                         PROTOKÓŁ – Nr XIII/2012        
 

 z obrad XIII/2012 sesji Rady Gminy Sulęczyno VI kadencji, które 
odbyły się w dniu 24 kwietnia 2012 roku w lokalu sali posiedzeń 
Urzędu Gminy Sulęczyno i trwały od godziny 1005  do godziny 1500 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------                       
Ad 1 
 

    Sprawy regulaminowe: 
 
a)otwarcie XIII sesji Rady Gminy. 
 
    Przewodniczący Rady Gminy Sulęczyno Kazimierz GAWIN stwierdził „ otwieram obrady  
XIII sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 

      Na wstępie powitał radnych Rady Gminy obecnych na obradach XIII sesji VI kadencji Rady 
Gminy, sołtysów oraz gości, tj.: 
 

   1.Wójta Gminy Sulęczyno Bernarda GRUCZĘ  
   2.Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy Sulęczyno Wiesława ULATOWSKIEGO  
   3.Skarbnika Gminy Barbarę WAWRZON 
   4.Radcę Prawnego Aleksandra SKIBICKI 
   5.Dyrektor Zespołu Szkół w Mściszewicach Renatę WĘSIERSKĄ  
   6.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Podjazach Emilię DYSZER 
   7.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Węsiorach Klaudię JERECZEK 
   8.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Borku Kamiennym Teresę HINCA 
   9.Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Sulęczynie Ewę KUJAWSKĄ 
 10.Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęczynie Ewę KULASZEWICZ 
 11.Sołtysa Sołectwa Sulęczyno Bernadetę BASKE 
 12.Sołtys Sołectwa Mściszewice Maria STENCEL 
 13.SołtysA Sołectwa Podjazy Kazimierza LABUDĘ 
 14.Sołtysa Sołectwa Kistowo Antoniego THEUS  
 15.Sołtysa Sołectwa Borek Bogdana MALEKA 
 16.Sołtysa Sołectwa Żakowo Stanisława ZŁOCH  
 17.Sołtysa Sołectwa Sucha Jana DOMASZK  
 18.Sołtysa Sołectwa Zdunowice Jana ZBLEWSKIEGO 
 19.Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach  
      Tomasza ZDANOWICZA  
 20.Mieszkańca wsi Sulęczyno Stanisława MROZOWICZA 
 21.Członka Izby Rolniczej Brunona DĄBROWSKIEGO  
 22.Pracownik Biblioteki Publicznej w Sulęczynie Annę KULAS.  
  
    Na stan 15 radnych Rady Gminy Sulęczyno udział wzięło w obradach Sulęczyno XIII sesji  
VI kadencji Rady Gminy 15 radnych Rady Gminy, zgodnie z listą obecności, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu ( str.1 ) oraz sołtysi, dyrektorzy szkół, media i goście ( str.2 i 3 ). 
 

   Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził, że 
sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał; 
 

b)przedstawienie porządku obrad XIII sesji Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych  
    zmian. 
 

   Porządek obrad XIII sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno, który otrzymali radni Rady 
Gminy w dniu 18 kwietnia 2012 roku przedstawia się następująco: 
 
 
 



 
1.Sprawy regulaminowe: 
  
    a)otwarcie XIII sesji Rady Gminy, 
    b)przedstawienie porządku obrad XIII sesji Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych zmian, 
    c)zatwierdzenie protokołu z obrad XII sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku. 
  
2.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
 
3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy. 
 
4.Podjęcie uchwał w sprawach: 
  
   a)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie za rok 2011, 
   b)uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych będących w  
       posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w Sierakowicach, 
   c)zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
   d)dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
   e)zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o wspieranie rodziny i systemie pieczy zastępczej, 
   f)uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno, 
   g)zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa szkoły podstawowej w  
       Sulęczynie ”, 
   h)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022, 
   i)zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012. 
 
5.Interpelacje i wolne wnioski. 
 

  Wójt Gminy Bernard GRUCZA stwierdził, iż Pan Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów 
  i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasza ZDANOWICZ przybędzie na obrady o  
  godz.12-tej. Wójt Gminy poprosił Radę Gminy w razie takiej konieczności o przesunięcie  
  punktów 4 b), c) i d) porządku obrad dzisiejszej sesji do czasu przybycia Pana Prezesa. 
 

  Rada Gminy zgodziła się na zaproponowane przez Wójta rozwiązanie.  
   
  Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad przyjęciem porządku obrad XIII sesji Rady Gminy  
  Sulęczyno. 
 

  Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

  - za przyjęciem przedstawionego porządku obrad XIII sesji VI kadencji Rady Gminy wraz z  
    ewentualnym umożliwieniem przesunięcia w/w punktów głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
   
 Rada Gminy zatwierdziła jednogłośnie przedstawiony porządek obrad XIII sesji Rady Gminy  
  Sulęczyno; 
 

c)zatwierdzenie protokołu z obrad sesji Nr XII/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
   22 marca 2012 roku. 
 

   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN zadał pytanie w brzmieniu: 
 

    - Czy ktoś z radnych Rady Gminy Sulęczyno ma uwagi do zamieszczonej treści w protokole   
      Nr XII/2012 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno, której odbyły się w dniu 22 marca   
      2012 roku? 
 

    Nikt z radnych Rady Gminy nie zabrał głosu w sprawie protokołu z obrad XII sesji Rady Gminy  
    Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku. 
 

    Należy stwierdzić, że Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu – Nr XII/2012 z obrad sesji  
    Rady Gminy Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku. 
 

    W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN poddał pod głosowa-    
    nie protokół z obrad XII/2012 sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku.  
 



 

   Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

   - za zatwierdzeniem protokołów Nr XII/2012 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 
     22 marca 2012 roku głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

   Rada Gminy jednogłośnie zatwierdziła protokół Nr XII/2012 z obrad sesji VI kadencji Rady  
   Gminy Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku. 
 

Ad 2 
 

       Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas obrad     
 XII sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno w dniu 22 marca 2012 roku.  
 
     Radni Rady Gminy otrzymali przedmiotowe sprawozdanie w komplecie materiałów za 
potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia 2012 roku celem zapoznania się. 
 

       Rada Gminy przedmiotowe sprawozdanie przyjęła bez uwag. 
 

       Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas obrad XII sesji 
VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 22 marca 2012 roku stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

Ad 3 
 

   Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno za okres od dnia 22 marca 2012 roku. 

     Sprawozdanie ustnie przedstawił Wójt Gminy Sulęczyno Bernard GRUCZA. 
 

    Wykaz umów, które zostały podpisane po dniu 22 marca 2012 roku stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

 Ad 4 
  
    Podjęcie uchwał w sprawach:  
 

a)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie     
    za rok 2011. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia       
     2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
     Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie za rok 2011, celem dogłębnego zapoznania się z  
     powyższymi dokumentami. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN poinformował, iż dzisiaj na obradach nie ma  
     Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie, ale w zastępstwie jest Pani Anna  
     KULAS, która może udzielić wyjaśnień. 
      
     Radny Krzysztof BASKE – jak funkcjonuje Gminna Biblioteka Publiczna? 
 

     Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON – działa jako jednostka  
     budżetowa w formie instytucji kultury, której założycielem jest Rada Gminy. 
 
     Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt    
     uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w  
     Sulęczynie za rok 2011, a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
      

     Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 



     - za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej  
       Biblioteki Publicznej w Sulęczynie za rok 2011 głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

     Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr XIII/112/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w  
    sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie  
     za rok 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

b)zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o wspieranie rodziny i systemie  
    pieczy zastępczej. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 16 marca  
     2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie zlecenia zadań własnych gminy wynikających z  
     ustawy o wspieranie rodziny i systemie pieczy zastępczej wraz z uzasadnieniem, celem  
     dogłębnego zapoznania się z powyższym dokumentem. 
 
     Brak dyskusji na powyższym zagadnieniem. 
 
     W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
     uchwały w sprawie zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o wspieranie  
     rodziny i systemie pieczy zastępczej, a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej  
     uchwały.     
   

    Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

     - za podjęciem uchwały w sprawie zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o  
       wspieranie rodziny i systemie pieczy zastępczej głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

     UCHWAŁA – Nr XIII/113/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku w  
     sprawie zlecenia zadań własnych gminy wynikających z ustawy o wspieranie rodziny  
     i systemie pieczy zastępczej stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

  c)uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno 
 
      Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
      2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno, celem  
      dogłębnego zapoznania się. 
 

       Dyskusja: 
 
      1.Radny Krzysztof BASKE stwierdził, iż należy zmienić zapis w § 5 ust.2 pkt 10 – „ w formie  
         instytucji kultury ”. 
 
      Rada Gminy wprowadziła zapis „ w formie instytucji kultury ”. 
 

      Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w   
      sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno, a następnie poddał pod głosowanie projekt  
      przedmiotowej uchwały.     
 

       Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

      - za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno głosowało 15 radnych  
        Rady Gminy. 
 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 



 
 

     UCHWAŁA – Nr XIII/114/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku 

      w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sulęczyno stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

  d)zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa szkoły  
      podstawowej w Sulęczynie ”. 
 

       Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
       2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania  
       inwestycyjnego pn. „ Budowa szkoły podstawowej w Sulęczynie ”, celem dogłębnego  
       zapoznania się. 
 

         Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółowo omówiła projekt uchwały, a dotyczący  
       zaciągnięcia w 2012 roku na okres ośmiu lat kredytu w wysokości 2.500.000,00 zł na wykonanie  
       zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa szkoły podstawowej w Sulęczynie ”. Spłata kredytu  
       następować będzie z dochodów własnych gminy. 
  
       DYSKUSJA: 
 

       1.Radny Krzysztof BASKE zadał pytanie:  
 

          Czy środki finansowe, o których mowa wystarczą, aby ta szkoła mogła należycie  
          funkcjonować? 
   
          Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON – to są środki na wyposażenie: 
          kuchni, biur, itd., gdyż te zadania nie były ujęte w przetargu.  
          Podejrzewam, że na inne zadania tych kredytów nie będziemy musieli zaciągać.  
          Pan Wójt będzie prosił Radę o zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego  
          pn. „ Budowa szkoły podstawowej w Sulęczynie ”. 
 

       2.Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN – kiedy nastąpi całkowite ukończenie  
          budowy szkoły? 
 

          Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Bernard GRUCZA stwierdził, iż firma powinna już zejść z  
          budowy. W tej chwili jest ogólne sprzątanie, przywożenia krzesełek i ławek. Firma zejdzie z  
          budowy w końcu kwietnia lub w pierwszych dniach maja br.  
          Na bieżąco usuwane są usterki.  
  
       Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
       uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa  
       szkoły podstawowej w Sulęczynie ”, a następnie poddał pod głosowanie projekt  
       przedmiotowej uchwały.     
 

         Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.  
 

         Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

       - za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego  
         pn. „ Budowa szkoły podstawowej w Sulęczynie ” głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

       UCHWAŁA – Nr XIII/115/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku 

        w sprawie zaciągnięcia kredytu na wykonanie zadania inwestycyjnego  
       pn. „ Budowa szkoły podstawowej w Sulęczynie ” stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
   e)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na     
     lata 2012 – 2022. 
 



 
 
      Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia   
      2012 roku otrzymali projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy  
      Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022, celem dogłębnego zapoznania się. 
 

      Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółowo przedstawiła potrzebę zmian uchwały  
      zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata  
      2012 – 2022. 
       Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022 musi być  
      przystosowana do zmian w budżecie Gminy Sulęczyno na rok 2012. 
 

      Brak dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały.  
  
      W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
      uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno  
      na lata 2012 – 2022, a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
 

    Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
  

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

      - za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
        Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022 głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

     UCHWAŁA – Nr XIII/116/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku 
     zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno  
     na lata 2012 – 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

   f)zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012. 
 
       Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
      2012 roku otrzymali projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu  
      Gminy Sulęczyno na rok 2012.  
 

      Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółowo przedstawiła potrzebę zmian uchwały  
      zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012.  
 

       Brak dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 
 

      W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
      uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012, a  
      następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
 

    Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

      - za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno   
        na rok 2012 głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

     UCHWAŁA – Nr XIII/117/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku 
     zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2012 
       stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

       Przesunięto,  zgodnie z wcześniejszą prośbą Wójta Gminy do przesunięcia punktów 4 b), c) i d)     
      porządku obrad  XIII sesji Rady Gminy. 



 
Ad 5 
 

      Interpelacje i wolne wnioski. 
 

1.Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI zwrócił się z pytaniem do Pana radnego Jacka  
   DRIWY o przyczynę złożenia zawiadomienia do prokuratury, bez konsultacji z radnymi. Dlaczego nie  
   zasięgnął opinii Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy? 
   Jakimi przesłankami się kierował kierując sprawę do prokuratury?  
 

   Odpowiedzi udzielił radny Jacek DRIWA twierdząc, iż Rada Gminy wypracowała pewne stanowisko     
   w sprawie opłaty adiacenckiej, a Wójt dobrze o tym wiedział. Wiedział też co robi, nie pobierając tej  
   opłaty. Rozmawiałem o tym z radcą prawnym i doszliśmy do wniosku, że popełnione zostało  
   przestępstwo. Powiadomiłem więc prokuraturę, a nie mówiłem o tym, bo nie czuję się zobowiązany  
   pytać o zgodę Rady.   
   Poparłem to pewnymi dokumentami otrzymanymi z tut. Urzędu Gminy. Trochę to trwało, zanim  
   otrzymałem dokumenty. 
 

2.Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził, iż nie chcę krytykować tego co się stało,  
   nie neguję działanie radnego DRIWY, ale zachęcam by w podobnych sytuacjach w przyszłości,  
   postarać się wyczerpać najpierw wszystkie możliwości jakie dale urząd i rada. Rozważając pewne  
   kwestie lub mając jakieś wątpliwości powinniśmy rozmawiać i starać się wspólnie wypracować  
   wnioski. Szanujmy się nawzajem. Jeżeli siebie nie będziemy szanować, to któż nas będzie szanował.  
 

3.Radny Zbigniew KLAWIKOWSKI – czy są pozwolenia na budowę hali sportowej w Mściszewicach? 
 

   Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI twierdząc, iż jesteśmy ujęci na  
   53 pozycji.  
 
 g)uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych  
    będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w  
    Sierakowicach. 
 

     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
     2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 
     i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa  
     Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w Sierakowicach, celem dogłębnego zapoznania się z  
     materiałami. 
 

      W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
      uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń  
      Wodociągowych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacyjnych 
      Sp. z o.o. w Sierakowicach, a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej  
      uchwały.     
 

    Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

      - za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju  
        i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa  
        Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w Sierakowicach na lata 2012 – 2016” głosowało  
        15 radnych Rady Gminy. 
 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

     UCHWAŁA – Nr XIII/118/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku  
     zatwierdzenia  „ Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń  
     Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa  



  
     Wodociągów i Kanalizacyjnych Sp. z o.o. w Sierakowicach na lata 2012 – 2016 ” stanowi  

       załącznik do niniejszego protokołu; 
 

 h)zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie     
    ścieków. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
    2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w  
    wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, celem dogłębnego zapoznania się z materiałami. 
 
     Dyskusja: 
 
 1.Radny Stefan KARCZ stwierdził, iż wątpliwości budzi wprowadzenie opłaty abonamentowej.  
    Czy dotyczy to jednego wodomierza, czy kilku? 
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ – spółka obsługuje 6 tysięcy wodomierzy. Chodzi o prawidłowość naliczania,  
    która wpływa na straty. Bardzo dużo wodomierzy prawidłowo nie nalicza zużytej wody. 
    Czeka nas wymiana wodomierzy, jak dotychczas wymieniliśmy 1.500 szt. wodomierzy.  
    Wodomierz o średnicy 15 – 20 – abonament 3,60 zł brutto na miesiąc.  
    Co pięć lat wodomierz u odbiorcy powinien być zmieniany lub przeprowadzona amortyzacja.  
    Na terenie naszych gmin mamy bardzo dużo turystów, którzy posiadają u nas domy.  
    Po jakimś czasie dowiadujemy się, ze wodomierze ciekną, a nikt o tym nie wiedział.  
    100 % wodomierze montuje spółka klasy C odporne na magnesy, itd. Spółka montuje  
    wodomierze główne, ogrodowych nie. Np. mając 4 wodomierze główne to będzie się płacić za  
    wszystkie.   
    Koszty to: 
    - odczyt wodomierza, 
    - opłacenie przejazdu inkasenta, 
    - wymiana wodomierza raz na pięć lat.  
    ¾ odbiorców będzie płacić po 3,60 zł brutto miesięcznie, a ¼ odbiorców więcej.  
    Mamy 1 odbiorcę o przekroju  rur 150 – ubojnia – koszt zakupu wodomierza jest bardzo wysoki  
    oraz  3-4 odbiorców o przekroju mniejszym.   
     
2.Radny Krzysztof BASKE – proszę podać szacunkowo:  jakie to będą wpływy z abonamentu? 
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ stwierdził, iż ok.200.000,00 zł rocznie z gmin  Sierakowice i Sulęczyna, w tym:  
    z gminy Sulęczyno 50-60.000,00 zł rocznie. 
 

 3.Sołtys Sołectwa Zdunowice Jan ZBLEWSKI  - u wczasowiczów, którzy posiadają domy  
    na terenie gminy zamarzają wodomierze.  
         
    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ – montowane są wodomierze odporne na zamarzanie, które wypełnione są  
    gliceryną.  
     
4.Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN – czy są tacy odbiorcy wody, którzy płacą  
    ryczałtem?  
 

     Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ – 5 ryczałtów w gminie Sulęczyno.  
 

5.Radny Kazimierz GLINIECKI zadał pytania: 
    – czy spółka posiada telefon alarmowy? 
    - jakie są straty na terenie gminy Sulęczyno i Sierakowic? 
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ - numer alarmowy: 58 684 73-41.  



 
    Straty w gminach: Sulęczyno – 35,4 %, Sierakowice – 39,9 %.  
    Celem zmniejszenia ubytków stawiamy studzienki pomiarowe na fermach drobiu, itd.  
     

6.Radny Józef HINCA – co się stanie, jeżeli Rada nie zatwierdzi taryf? 
 

    Wójt Gminy Bernard GRUCZA – jak będą niedobory, to gmina pokrywa braki.  
    Tu chodzi o to, aby spółka mogła wymieniać wodomierze i dobrze prosperować.  
     Decyzja należy do Wysokiej Rady. 
 

7.Radny Krzysztof BASKE – od którego roku jest to obligatoryjne? 
 

    Radna Prawny Aleksander SKIBICKI – od 2001 roku.  
 

8.Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI zadał pytanie: co skłoniło spółkę do  
    wprowadzenia opłaty abonamentowej? To musi z czegoś wynikać? 
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ – konieczność wymiany starych wodomierzy, gdyż to wpływa ujemnie.  
    Zamierzamy wszcząć procedurę wymiany wszystkich wodomierzy. 
 

    Zabrał głos Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI – na zebraniu wspólników była mowa o  
    dużych stratach i coś z tym należy zrobić, dlatego jest mowa o wprowadzeniu opłaty  
    abonamentowej. 
 

9.Radny Stefan KARCZ – przedsiębiorstwo działa coraz lepiej i profesjonalnie, lecz smuci nas to,  
    że to ma się odbywać naszym kosztem.  
    Składam wniosek o zmniejszenie tej opłaty miesięcznej do 30 % zapisanych propozycji na str.30.  
    Miesięczna opłata abonamentowa za gotowość urządzeń wodociągowych w zależności od  
    wielkości ( średnicy ) wodomierza głównego: 
    - podgrupa 1.1   - 1,08 zł ( brutto ) od odbiorcy, 
    - podgrupa 1.2   - 2,48 zł ( brutto ) od odbiorcy, 
    - podgrupa 1.3   - 7,23 zł ( brutto ) od odbiorcy, 
    - podgrupa 1.4   - 18,02 zł ( brutto ) od odbiorcy, 
    - podgrupa 1.5   - 43,16 zł ( brutto ) od odbiorcy, 
    - podgrupa 1.6   - 107,89 zł ( brutto ) od odbiorcy. 
    - podgrupa 1.7   - 1,08 zł ( brutto ) od odbiorcy.  
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ stwierdził, iż propozycja Pana radnego nie uwzględnia kosztów odczytu.  
    Przekład: Gmina Kartuzy – 7,00 zł ( netto ), Gmina Somonino – 5 zł ( netto ), Gmina Chmielno –  
    3,00 zł za 1 m3 wody.  
 

10.Radny Józef HINCA stwierdził, iż Pan Prezes nam narzuca nowe opłaty.  
 

11.Sołtys Sołectwa Zdunowice Jan ZBLEWSKI – już w ubiegłym roku była mowa o montowaniu  
     opasek na wodomierze, aby uniknąć nielegalnego poboru wody. 
 

12.Członek Izby Rolniczej Brunon DĄBROWSKI – czy zgodne z Konstytucja RP jest pobieranie  
     opłaty abonamentowej. Wcześniej ubytki w gminie Sulęczyno były rzędu 20 %. 
 

13.Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI – musimy podjąć jakąś decyzję.  
 

      Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
      ZDANOWICZ stwierdził, że po 45 dniach opłata abonamentowa i tak będzie wchodziła w    
      życie.  
 

14.Radny Krzysztof BASKE – źle się stało, że Rada Gminy postawiona została pod ścianą.  
     Po 45 dniach będą te stawki obowiązywały i znowu stoimy pod ścianą. 
      

      Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  



    ZDANOWICZ stwierdził, iż nie prawdą jest , że wcześniej ubytki wynosiły 20 % , a było 60 %. 
    Opłata abonamentowa pozwoli  nam przede wszystkim pokryć koszty wymiany wodomierzy, a  
    także koszty odczytu, eksploatacji i konserwacji. Chcemy też doprowadzić do sytuacji, że nie  
    będziemy zmuszeni podnosić cen wody.  
    Kwestia montażu wodomierzy leży w gestii spółki, ponieważ tylko w ten sposób możemy mieć  
    kontrolę nad tymi urządzeniami i montować takie, których błąd wskazania nie będzie większy  
    niż plus/minus 2 procent.  
    Nie zatrudniamy dodatkowych osób: zatrudniamy 6 monterów. Obsługujemy sieci  
    wodociągowe, 200 km sieci kanalizacyjnej.  
    Proszę to wszystko wziąć pod uwagę.  
 

     Radca Prawny Aleksander SKIBICKI stwierdził, iż te taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w  
    wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków nie znalazły się przypadkowo. Pierwszym krokiem  
    jest opracowanie kalkulacji przez przedsiębiorstwo wodociągów i kanalizacji. Po 70 dniach  
    wchodzi w życie, czyli od dnia 01 czerwca 2012 roku.  
    Opłata roczna abonamentu ma wynosić 43,00 zł. Nie ma targowania się. Opcja jest taka Rada  
    zatwierdza taryfy lub odmawia zatwierdzenia taryf, jeżeli zapisy są niezgodne z obowiązującym  
    prawem.  
    Czy jest warto kruszyć kopie? Abonament za wodomierz to znikomy składnik. Rada Gminy albo  
 
    zatwierdza taryfy, albo odmawia zatwierdzenia taryf.   
     
    Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI stwierdził, iż była propozycja podwyższenia ceny  
    wody i wprowadzenia opłaty abonamentowej od wodomierzy. Ostatecznie podwyżki wody nie  
    ma, ale proponuje się wprowadzić opłatę abonamentową. 
 
15.Radny Jerzy BOBER – dla jednej osoby w gospodarstwie domowym to jest duża kwota.  
 
 16.Radny Krzysztof BASKE – pierwszą weryfikację dokonuje Wójt Gminy. Weryfikacja ta była   
      mało konsultowana.  
      Dlaczego nie mogliśmy się spotkać wcześniej, aby szczegółowo omówić tą sprawę, a teraz  
      stoimy przed takim dylematem.   
 
      Wójt Gminy Bernard GRUCZA -  teoretycznie, tak to powinno wyglądać. Spółka działa na  
      terenie dwóch gmin Sierakowic i Sulęczyna. Wyliczenie opracowało Przedsiębiorstwo   
      Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach. Dzięki temu mocniejszemu  
      partnerowi wykonuje się kanalizacje na terenie naszej gminy. Prezes Przedsiębiorstwa  
      wyliczył, że tak jest dobrze i dał sygnał, aby wprowadzić opłatę abonamentową, gdyż  
      wprowadzenie opłaty abonamentowej umożliwi wymianę wodomierzy. Wcześniej może  
      powinna być taka konsultacja, ale efekt byłby taki sam jaki jest w tej chwili.  
 

17.Zabrał głos radny Stefan KARCZ – w związku z tym, co powiedział nam Pan Mecenas wycofuję  
     swój wniosek.  
   
    Na powyższym zakończono dyskusje. 
 

    Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
    zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, a  
    następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
 

   Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

   Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

    - za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w  
      wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków głosowało „ 0 ”  radnych Rady Gminy, 
    - przeciwko glosowało 12 radnych Rady Gminy, 
    - wstrzymało się od głosu 3 radnych Rady Gminy. 
 



    Rada Gminy Sulęczyno nie podjęła uchwały dotyczącej zatwierdzenia taryf za zbiorowe  
    zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 

    Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
    odprowadzanie ścieków stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

i)dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
   Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 kwietnia  
   2012 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
   i zbiorowe odprowadzanie ścieków, celem dogłębnego zapoznania się z materiałami. 
 

   Dyskusja: 
 

   1.Radny Krzysztof BASKE zadał pytanie: ile gmina na tym zyska uszczuplając dopłatę do taryf za  
      zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków? 
 

      Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON twierdząc, iż około 60.000,00 zł. 
 

      Na powyższym zakończono dyskusję. 
 

    W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
    uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  
    ścieków, a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
 

   Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

   Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

   - za podjęciem uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
     odprowadzanie ścieków głosowało 8 radnych Rady Gminy, 
   - wstrzymało się od głosu 7 radnych Rady Gminy. 
 

   Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr XIII/119/2012 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 24 kwietnia 2012 roku  
   w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  
   ścieków stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
   Na powyższym zakończono punkt 4 porządku obrad. 
 

Ad 5  
 

  D.c: Interpelacje i wolne wnioski. 
 
 1.Radny Stefan KARCZ stwierdził, aby pomóc Wójtowi Gminy w sprawie budowy chodników w  
    Mściszewicach  zamierzamy zebrać podpisy od mieszkańców Mściszewic celem poparcia tej  
    inwestycji. Także zwracamy się do całej Rady z prośbą o podpisy poparcia starań  realizacji tej  
    inwestycji.   
 

2.Radny Józef HINCA – poruszył sprawę wyrw w drodze i zapadniętych przepustów na terenie Podjaz  
    po wykonaniu linii wodociągowej i kanalizacyjnej.  
  
    Odpowiedzi udzielił Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w  
    Sierakowicach Tomasz ZDANOWICZ twierdząc, iż droga będzie wkrótce naprawiona. 
 

3.Radny Zbigniew KLAWIKOWSKI  poruszył sprawę wodociągu w Augustowie.  
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ wyjaśnił, iż termin mija 27 kwietnia 2012 roku. Po 28 dniach roboczych będzie ten  
    wodociąg oddany do użytku. Na początku czerwca br. przyszli odbiorcy wody z tego nowego  



    ujęcia otrzymają informację, że mogą wykonywać przyłącza do własnych posesji.  
 

4.Radny Jerzy BOBER zadał pytanie:  
    Kiedy będą podłączani  mieszkańcy do wodociągu? 
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ – mieszkańcy będą sami wykonywali przyłącza do swojej posesji. Nie można  
    finansować przyłączy do posesji. 
    Przeszli odbiorcy otrzymają informacje, że od tego dnia można będzie wykonywać przyłącza.  
    Pracownicy przedsiębiorstwa będą odbierać te przyłącza, a następnie zakładać wodomierze  
    i wtedy będzie można korzystać z wody.  
 

5.Radny Jacek DRIWA zwrócił się do Pana Radcy Prawnego: czy to dotyczy także innych uchwał ? 
    Chodzi o wejście w życie pomimo nie podjęcia przez radę. 
     
    Radca Prawny Aleksander SKIBICKI – tylko taryf kwotowych od wodomierzy. 
 

 6.Wiceprzewodniczacy Rady Gminy Grzegorz BIELICKI – dotychczas 11 odbiorców wody było  
    podłączonych do wodociągu szkolnego. Czy muszą być wykonane nowe przyłącza? 
      
    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ stwierdził, iż musi być wykonane prawidłowe przyłącze na własny koszt. 
 

7.Radny Józef HINCA – dlaczego po raz drugi mają być wykonywane tam przyłącza? Płacimy  
    Przedsiębiorstwu za pobór wody. Umowy, które podpisywano były błędnie sformułowane.  
 

    Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Sierakowicach Tomasz  
    ZDANOWICZ stwierdził, iż przyjęliśmy od gminy inkasowanie także od odbiorców, którzy  
     są podłączeni  do wodociągu przy szkole.  
 

8.Radny Józef HINCA stwierdził, iż przekazałem Panu Sekretarzowi sprawę dotyczącą przystanku  
    autobusowego. 
 

    Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI poinformował, iż przekazałem sprawę, ale nie  
    sprawdziłem wykonanie.  
 

    Na powyższym zakończono punkt 5 porządku obrad sesji Rady Gminy. 
 

    Po wyczerpaniu całego porządku obrad XIII sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno     
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN podziękował wszystkim za obecność i owocne  
    obrady oraz na zakończenie stwierdził „zamykam obrady XIII sesji VI kadencji Rady Gminy  
    Sulęczyno ”. 
 
     
PROTOKOŁOWAŁA: 
       
Jolanta BRONK  
Inspektor ds. obronnych oraz obsługi  
Rady Gminy i jej organów 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


